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Rada Miejska w Radoszycach 

Sesja Rady Miejskiej 

Protokół II/2024 

II Sesja Rady Miejskiej w Radoszycach w dniu 27 maja 2024 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Radoszycach Pan Jacek Zaleśny poinformował, że 

osoby uczestniczące w sesji wyrażają zgodę na upublicznienie swojego wizerunku, 

zgodnie z przepisami Rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) Nr 

2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 roku w sprawie ochrony osób fizycznych w związku 

z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich 

danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (ogólne rozporządzeniu o ochronie 

danych)” (Dz. U. UE L 119 z dnia 4 maja 2016 r., str. 1 z późn. zm.) – RODO. 

Następnie Przewodniczący przekazał, że posiedzenie zostało zwołane na podstawie art. 

20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym oraz § 22 ust. 1 i 6 

statutu Miasta i Gminy Radoszyce stacjonarnie z wykorzystaniem przekazanych 

radnym środków komunikowania się na odległość. 

Miejsce posiedzenia: Sali Konferencyjnej UMiG w Radoszycach ul. 1 Maja 7 (OSP 

Radoszyce) 

Obrady rozpoczęto 27 maja 2024 o godz. 13:38, a zakończono o godz. 15:47 tego samego 

dnia 

Transmisja z przebiegu obrad znajduje się na stronie internetowej 

http://radoszyce.esesja.pl/   

Integralną część niniejszego protokołu stanowi nagranie audio/video z posiedzenia sesji 

Rady Miejskiej, które znajduje się w aktach Rady Miejskiej w Radoszycach. 

Link do wykazu dyskusji: nie zachował się z uwagi na przerwy w dostawie prądu.   

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków 

http://radoszyce.esesja.pl/
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1.  Otwarcie posiedzenia  

Przewodniczący Pan Jacek Zaleśny powitał radnych oraz zaproszonych gości, 

a następnie poinformował radnych, aby dla usprawnienia posiedzenia, w trakcie 

dyskusji, zgłaszali chęć zabrania głosu, wykorzystując odpowiednią funkcję 

w programie e-sesja na tablecie. 

Lista gości na posiedzeniu:  

Michał Pękala – Burmistrz Miasta i Gminy Radoszyce 

Robert Lisowski – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Radoszyce 

Agnieszka Pikuła – Sekretarz 

Jolanta Fidos – Skarbnik  

Zygmunt Ptak – Mecenas 

Paulina Pakuła – Kierownik Referatu Promocji i Spraw Społecznych 

Jolanta Moszczyńska – Kierownik MGOPS 

Ewelina Jańczyk – Kierownik CUW 

2. Stwierdzenie kworum 

Przewodniczący Pan Jacek Zaleśny poprosił radnych o potwierdzenie swojej obecności. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków 

Obecni: 

1. Wioletta Bartosińska 

2. Tadeusz Basiak 

3. Teresa Basiak 
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4. Maria Bednarek 

5. Wojciech Buczkowski 

6. Wojciech Dębski 

7. Grzegorz Jarząb 

8. Leszek Myszkowski 

9. Maciej Nieduziak 

10. Włodzimierz Pawłowski 

11. Włodzimierz Pietrusiewicz 

12. Magdalena Staciwa 

13. Halina Szmit 

14. Bogusław Wydra 

15. Jacek Zaleśny 

W dyskusji wzięli udział: 

• Jacek Zaleśny (Przewodniczący Rady Miejskiej w Radoszycach) 

Głosowano w sprawie 

Sprawdzenie obecności 

Wyniki głosowania 

OBECNY: 14, NIEOBECNY: 1 

Wyniki imienne 

OBECNY (14) 

Wioletta Bartosińska, Tadeusz Basiak, Teresa Basiak, Maria Bednarek, Wojciech 

Buczkowski, Wojciech Dębski, Grzegorz Jarząb, Leszek Myszkowski, Maciej Nieduziak, 



 

 

  Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

Włodzimierz Pawłowski, Włodzimierz Pietrusiewicz, Magdalena Staciwa, Halina Szmit, 

Jacek Zaleśny 

NIEOBECNY (1) 

Bogusław Wydra 

Przewodniczący stwierdził, że w obradach bierze udział 14 radnych na ogólną liczbę 15, 

co zgodnie z ustawą z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym, czyni sesję 

zdolną do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Ponadto Przewodniczący przypomniał, że zgodnie z wymogami, jakie weszły w życie 

z dniem 23 września 2020 roku, mówiącymi o dostępności filmów dla osób 

niepełnosprawnych, każde z nagrań video sesji musi być opatrzone napisami, dlatego 

aby dźwięk był wyraźny, uprzejmie poprosił o korzystanie z mikrofonu 

 

3. Przyjęcie porządku obrad sesji Rady Miejskiej w Radoszycach 

Przewodniczący przypomniał, że zgodnie z art.20 ust.1a ustawy o samorządzie 

gminnym Rada Miejska może wprowadzić zmiany w porządku obrad bezwzględną 

większością głosów ustawowego składu rady. W dalszej kolejności obrad 

Przewodniczący poinformował, że projekt porządku obrad państwo Radni otrzymali 

i wobec braku sprzeciwu przyjął, że nie zachodzi potrzeba jego odczytywania. 

Następnie zwrócił się z pytaniem czy ktoś z radnych ma uwagi do porządku obrad. 

Przewodniczący Pan Jacek Zaleśny poinformował, że Burmistrz Miasta i Gminy 

Radoszyce zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad przez dodanie punktu 

dotyczącego: 

„Rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela 

Gminy Radoszyce w Zgromadzeniu Staropolskiego Związku Gmin i Miast” 
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Następnie zapytał czy ktoś ma jakieś uwagi. 

Wobec braku uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie złożony przez Burmistrza 

wniosek. 

Głosowano wniosek w sprawie 

Zamiany Porządku obrad poprzez dodaniem punktu dotyczącego: Rozpatrzenia 

projektu uchwały w sprawie wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela Gminy 

Radoszyce w Zgromadzeniu Staropolskiego Związku Gmin i Miast 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Wioletta Bartosińska, Tadeusz Basiak, Teresa Basiak, Maria Bednarek, Wojciech 

Buczkowski, Wojciech Dębski, Grzegorz Jarząb, Leszek Myszkowski, Włodzimierz 

Pawłowski, Włodzimierz Pietrusiewicz, Magdalena Staciwa, Halina Szmit, Jacek 

Zaleśny 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Maciej Nieduziak 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Bogusław Wydra 

Przewodniczący stwierdził, że wniosek Burmistrza dotyczący zmiany porządku obrad, 

został przyjęty przez Radę Miejską 13 głosami za oraz 1 wstrzymującym się. 
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Następnie Przewodniczący poinformował, że projekt porządku obrad radni otrzymali i 

nie zachodzi potrzeba jego odczytywania. Zapytał również czy są jakieś uwagi do 

przedstawionego porządku obrad. 

Następnie poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad sesji.  

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie porządku obrad sesji Rady Miejskiej w Radoszycach 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Wioletta Bartosińska, Tadeusz Basiak, Teresa Basiak, Maria Bednarek, Wojciech 

Buczkowski, Wojciech Dębski, Grzegorz Jarząb, Leszek Myszkowski, Włodzimierz 

Pawłowski, Włodzimierz Pietrusiewicz, Magdalena Staciwa, Halina Szmit, Jacek 

Zaleśny 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Maciej Nieduziak 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Bogusław Wydra 

Przewodniczący stwierdził, że Rada Miejska porządek obrad przyjęła większością 

głosów tj. 13 za oraz 1 wstrzymujący się. 
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Przewodniczący poinformował że wszystkie projekty uchwał zostały zaopiniowane 

przez radcę prawnego oraz skarbnika Miasta i Gminy w Radoszycach i znajdują się 

w dokumentacji Rady Miejskiej w Radoszycach. Przypomniał, że stosownie do treści art. 

25a ustawy o samorządzie gminnym „radny nie może brać udziału w głosowaniu 

w radzie ani w komisji, jeżeli dotyczy ono jego interesu prawnego”. 

 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Radoszyce na lata 2024 – 2035 oraz zmian w budżecie Gminy 

Radoszyce na 2024 rok 

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Panią Jolantę Fidos Skarbnika Gminy 

Radoszyce celem omówienia projektu uchwały. Pani Skarbnik szczegółowo i szeroko 

omówiła projekt uchwały. Niniejsza uchwała stanowi część protokołu.  

Przewodniczący przypomniał, aby chęć włączenia się do dyskusji zgłaszać 

w oprogramowaniu eSesja, następnie otworzył dyskusję. 

Radny Pan Maciej Nieduziak zadał pytanie dotyczące 100 tysięcy złotych na oświetlenie 

uliczne, gdzie będzie wykonywane. Pani Skarbnik odpowiedziała iż chodzi o koszty za 

bieżące oświetlenie. 

Przewodniczący zamknął dyskusję i wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

W dyskusji wzięli udział: 

• Jolanta Fidos (Skarbnik Miasta i Gminy Radoszyce) 

• Jacek Zaleśny (Przewodniczący Rady Miejskiej w Radoszycach) 

• Maciej Nieduziak 

• Jolanta Fidos (Skarbnik Miasta i Gminy Radoszyce) 

• Jacek Zaleśny (Przewodniczący Rady Miejskiej w Radoszycach) 

a) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Radoszyce na lata 2024 – 2035 
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Głosowano w sprawie 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Radoszyce na lata 2024 – 2035 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Wioletta Bartosińska, Tadeusz Basiak, Teresa Basiak, Maria Bednarek, Wojciech 

Buczkowski, Wojciech Dębski, Grzegorz Jarząb, Leszek Myszkowski, Włodzimierz 

Pawłowski, Włodzimierz Pietrusiewicz, Magdalena Staciwa, Halina Szmit, Jacek 

Zaleśny 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Maciej Nieduziak 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Bogusław Wydra 

Przewodniczący Pan Jacek Zaleśny stwierdził, że Rada Miejska w Radoszycach 

większością głosów 13 za oraz 1 wstrzymujący się, przyjęła uchwałę. 

Uchwała nr 2/5/2024 

b) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Radoszyce na 2024 rok 

 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 
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Głosowano w sprawie 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Radoszyce na 2024 

rok 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Wioletta Bartosińska, Tadeusz Basiak, Teresa Basiak, Maria Bednarek, Wojciech 

Buczkowski, Wojciech Dębski, Grzegorz Jarząb, Leszek Myszkowski, Włodzimierz 

Pawłowski, Włodzimierz Pietrusiewicz, Magdalena Staciwa, Halina Szmit, Jacek 

Zaleśny 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Maciej Nieduziak 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Bogusław Wydra 

Przewodniczący Pan Jacek Zaleśny stwierdził, że Rada Miejska w Radoszycach 

większością głosów 13 za oraz 1 wstrzymujący się, przyjęła uchwałę. 

Uchwała nr 2/6/2024 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Radoszycach Pan Jacek Zaleśny przypomniał, że 

zgodnie ze statutem Miasta i Gminy Radoszyce Radny powinien uczestniczyć 

w pracach co najmniej jednej komisji, ale nie więcej niż w dwóch, oraz że nie dotyczy to 

komisji doraźnych. Dodał również, że w skład komisji stałych wchodzi od 5 do 7 

radnych. 

Następnie Przewodniczący zarządził przerwę celem ukonstytuowanie się komisji rady 

W dniu 27.05.2024 r. Wiceprzewodniczący Radny Leszek Myszkowski nawiązał 

połączenie telefoniczne z radnym Bogusławem Wydra, który to wskazał 

Wiceprzewodniczącemu, że z uwagi na sprawy prywatne nie mógł uczestniczyć w Sesji 

Rady Miejskiej w Radoszycach jednocześnie  wyraził wole powołania go w skład 

Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz Komisji  Kultury, Oświaty, Zdrowia 

i Opieki Społecznej.  

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Radoszycach 

Przewodniczący poprosił o odczytanie projektu uchwały przez Pana Mariusza Stasiaka 

Następnie otworzył dyskusję. Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

W dyskusji wzięli udział: 

• Jacek Zaleśny (Przewodniczący Rady Miejskiej w Radoszycach) 

Głosowano w sprawie 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Radoszycach 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 
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Wioletta Bartosińska, Tadeusz Basiak, Teresa Basiak, Maria Bednarek, Wojciech 

Buczkowski, Wojciech Dębski, Grzegorz Jarząb, Leszek Myszkowski, Maciej Nieduziak, 

Włodzimierz Pawłowski, Włodzimierz Pietrusiewicz, Magdalena Staciwa, Halina Szmit, 

Jacek Zaleśny 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Bogusław Wydra 

Przewodniczący stwierdził, że Rada Miejska w Radoszycach przyjęła uchwałę 

jednogłośnie 14 głosami za 

Uchwała nr 2/7/2024 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji Rady Miejskiej w Radoszycach 

Przewodniczący poprosił o odczytanie projektu uchwały przez Pana Mariusza Stasiaka 

Następnie otworzył dyskusję. Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miejskiej w Radoszycach 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 
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Wioletta Bartosińska, Tadeusz Basiak, Teresa Basiak, Maria Bednarek, Wojciech 

Buczkowski, Wojciech Dębski, Grzegorz Jarząb, Leszek Myszkowski, Maciej Nieduziak, 

Włodzimierz Pawłowski, Włodzimierz Pietrusiewicz, Magdalena Staciwa, Halina Szmit, 

Jacek Zaleśny 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Bogusław Wydra 

Przewodniczący stwierdził, że Rada Miejska w Radoszycach przyjęła uchwałę 

jednogłośnie 14 głosami za 

Uchwała nr 2/8/2024 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Komisji  Finansów 

i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej w Radoszycach 

Przewodniczący poprosił o odczytanie projektu uchwały przez Pana Mariusza Stasiaka 

Następnie otworzył dyskusję. Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Komisji  Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego Rady Miejskiej w Radoszycach 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 
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Wioletta Bartosińska, Tadeusz Basiak, Teresa Basiak, Maria Bednarek, Wojciech 

Buczkowski, Wojciech Dębski, Grzegorz Jarząb, Leszek Myszkowski, Maciej Nieduziak, 

Włodzimierz Pawłowski, Włodzimierz Pietrusiewicz, Magdalena Staciwa, Halina Szmit, 

Jacek Zaleśny 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Bogusław Wydra 

Przewodniczący stwierdził, że Rada Miejska w Radoszycach przyjęła uchwałę 

jednogłośnie 14 głosami za 

Uchwała nr 2/9/2024 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska Rady Miejskiej w Radoszycach 

Przewodniczący poprosił o odczytanie projektu uchwały przez Pana Mariusza Stasiaka 

Następnie otworzył dyskusję. Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska Rady Miejskiej w Radoszycach 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 
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Wioletta Bartosińska, Tadeusz Basiak, Teresa Basiak, Maria Bednarek, Wojciech 

Buczkowski, Wojciech Dębski, Grzegorz Jarząb, Leszek Myszkowski, Maciej Nieduziak, 

Włodzimierz Pawłowski, Włodzimierz Pietrusiewicz, Magdalena Staciwa, Halina Szmit, 

Jacek Zaleśny 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Bogusław Wydra 

Przewodniczący stwierdził, że Rada Miejska w Radoszycach przyjęła uchwałę 

jednogłośnie 14 głosami za 

Uchwała nr 2/10/2024 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Kultury, Oświaty, 

Zdrowia i Opieki Społecznej Rady Miejskiej w Radoszycach 

Przewodniczący poprosił o odczytanie projektu uchwały przez Pana Mariusza Stasiaka 

Następnie otworzył dyskusję. Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Kultury, Oświaty, 

Zdrowia i Opieki Społecznej Rady Miejskiej w Radoszycach 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 
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Wioletta Bartosińska, Tadeusz Basiak, Teresa Basiak, Maria Bednarek, Wojciech 

Buczkowski, Wojciech Dębski, Grzegorz Jarząb, Leszek Myszkowski, Maciej Nieduziak, 

Włodzimierz Pawłowski, Włodzimierz Pietrusiewicz, Magdalena Staciwa, Halina Szmit, 

Jacek Zaleśny 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Bogusław Wydra 

Przewodniczący stwierdził, że Rada Miejska w Radoszycach przyjęła uchwałę 

jednogłośnie 14 głosami za 

Uchwała nr 2/11/2024 

Następnie Pan Mariusz Stasiak odczytał protokoły Komisji z wyboru Przewodniczących 

oraz Wiceprzewodniczących.  

Przewodniczący Pan Jacek Zaleśny wszystkim pogratulował oraz wyraził swoje 

nastawienie na pozytywną współpracę.  

Burmistrz Pan Michał Pękala również wszystkim pogratulował oraz podziękował. 

Wyraził swoje zadowolenie, dodał również że jest do dyspozycji dla każdego z 

Przewodniczących. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę nr LXXXV/389/2024 Rady 

Miejskiej w Radoszycach z dnia 26 marca 2024 r. w sprawie udzielenia dotacji na 

prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków, 

położonym na obszarze Gminy Radoszyce 
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Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały radni otrzymali za pomocą 

oprogramowania eSesja i wobec sprzeciwu przyjął, że nie zachodzi potrzeba jej 

odczytywania. Następnie otworzył dyskusję. 

Do dyskusji zgłosił się Pan Maciej Nieduziak z pytaniem czy jest znany wykonawca 

prac konserwatorskich. Na pytanie odpowiedział Burmistrz Pan Michał Pękala, 

powiedział że zgodnie Polskim Ładem ta część należała do Księdza Dziekana natomiast 

wykonawca nie jest z województwa świętokrzyskiego. Dodał również że wszelkie 

informacje dotyczące tej kwestii znajdują się na stronie Urzędu Miasta i Gminy 

Radoszyce i jeśli zachodzi taka potrzeba to jest możliwość przesłania Panu Radnemu 

informacji z wyboru wykonawcy. 

Przewodniczący zwrócił się z pytaniem czy są jakieś pytania. 

Kierownik Pani Paulina Pakuła poprosiła o wprowadzenie zmian w projekcie uchwały, 

gdyż są błędy w numeracji. Zmiany zostały wprowadzone. 

Burmistrz Pan Michał Pękala przedstawił wykonawcę prac konserwatorskich. 

Przewodniczący zamknął dyskusję.  

Wobec braku uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W dyskusji wzięli udział: 

• Jacek Zaleśny (Przewodniczący Rady Miejskiej w Radoszycach) 

• Maciej Nieduziak 

• Michał Pękala (Burmistrz Miasta i Gminy Radoszyce) 

• Jacek Zaleśny (Przewodniczący Rady Miejskiej w Radoszycach) 

• Paulina  Pakuła (Kierownik Referatu Promocji i Spraw Społecznych) 

• Michał Pękala (Burmistrz Miasta i Gminy Radoszyce) 

• Jacek Zaleśny (Przewodniczący Rady Miejskiej w Radoszycach) 

Głosowano w sprawie 
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Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę nr LXXXV/389/2024 Rady 

Miejskiej w Radoszycach z dnia 26 marca 2024 r. w sprawie udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków, położonym na 

obszarze Gminy Radoszyce 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Wioletta Bartosińska, Tadeusz Basiak, Teresa Basiak, Maria Bednarek, Wojciech 

Buczkowski, Wojciech Dębski, Grzegorz Jarząb, Leszek Myszkowski, Włodzimierz 

Pawłowski, Włodzimierz Pietrusiewicz, Magdalena Staciwa, Halina Szmit, Jacek 

Zaleśny 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Maciej Nieduziak 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Bogusław Wydra 

Przewodniczący stwierdził, że Rada Miejska w Radoszycach uchwałę przyjęła 

większością głosów tj. 13 za oraz 1 wstrzymujący się. 

Uchwała nr 2/12/2024 
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11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza 

Miasta i Gminy Radoszyce 

Przewodniczący Pan Jacek Zaleśny poprosił o zabranie głosu Sekretarz Panią Agnieszkę 

Pikułę celem omówienia projektu uchwały. Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

Przewodniczący podziękował za przedstawione informacje, następnie przypomniał aby 

chęć włączenia się do dyskusji zgłaszać w oprogramowaniu eSesja, po czym otworzył 

dyskusję.  

Radny Pan Maciej Nieduziak zwrócił się z pytaniem czy dodatek funkcyjny stanowi 

obligatoryjny składnik czy fakultatywny. Na pytanie odpowiedzi udzieliła Sekretarz 

Pani Agnieszka Pikuła, odpowiedziała ona że jest to składnik obligatoryjny. 

O głos poprosił radca prawny Mecenas Pan Zbigniew Ptak, w swojej wypowiedzi 

zawarł informacje dotyczące wcześniej wspomnianego dodatku.  

Przewodniczący Pan Jacek Zaleśny podziękował za przedstawione informacje, 

następnie wobec braku uwag poddał pod głosowanie rozpatrzenie uchwały. 

W dyskusji wzięli udział: 

• Agnieszka Pikuła (Sekretarz Miasta i Gminy Radoszyce) 

• Jacek Zaleśny (Przewodniczący Rady Miejskiej w Radoszycach) 

• Maciej Nieduziak 

• Agnieszka Pikuła (Sekretarz Miasta i Gminy Radoszyce) 

• Zygmunt Ptak (Radca Prawny) 

• Jacek Zaleśny (Przewodniczący Rady Miejskiej w Radoszycach) 

Głosowano w sprawie 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta i 

Gminy Radoszyce 

Wyniki głosowania 
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ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Wioletta Bartosińska, Tadeusz Basiak, Teresa Basiak, Maria Bednarek, Wojciech 

Buczkowski, Wojciech Dębski, Grzegorz Jarząb, Leszek Myszkowski, Włodzimierz 

Pawłowski, Włodzimierz Pietrusiewicz, Magdalena Staciwa, Halina Szmit, Jacek 

Zaleśny 

PRZECIW (1) 

Maciej Nieduziak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Bogusław Wydra 

Przewodniczący stwierdził, że Rada Miejska w Radoszycach 13 głosami za oraz 1 

wstrzymującym się przyjęła uchwałę. 

Uchwała nr 2/13/2024 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia dodatkowego 

przedstawiciela Gminy Radoszyce w Zgromadzeniu Staropolskiego Związku Gmin 

i Miast 

Przewodniczący poprosił Pana Mariusza Stasiaka o odczytanie projektu uchwały. 

Uchwała stanowi część niniejszego protokołu. 
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Przewodniczący zwrócił się z pytaniem do Pana Włodzimierza Pawłowskiego czy 

zgadza się zostać przedstawicielem w Staropolskim Związku Gmin i Miast. Radny Pan 

Włodzimierz Pawłowski wyraził zgodę. 

Wobec braku uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Głosowano w sprawie 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela 

Gminy Radoszyce w Zgromadzeniu Staropolskiego Związku Gmin i Miast 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Wioletta Bartosińska, Tadeusz Basiak, Teresa Basiak, Maria Bednarek, Wojciech 

Buczkowski, Wojciech Dębski, Grzegorz Jarząb, Leszek Myszkowski, Maciej Nieduziak, 

Włodzimierz Pawłowski, Włodzimierz Pietrusiewicz, Magdalena Staciwa, Halina Szmit, 

Jacek Zaleśny 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Bogusław Wydra 

Przewodniczący stwierdził, że Rada Miejska w Radoszycach uchwałę przyjęła 

jednogłośnie. 

Uchwała nr 2/14/2024 
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13. Informacja w zakresie „Oceny zasobów pomocy społecznej” dla Gminy 

Radoszyce 

Przewodniczący stwierdził, że informację Radni otrzymali za pomocą oprogramowania 

eSesja i wobec braku sprzeciwu, przyjął że nie zachodzi potrzeba jej odczytywania, ale z 

racji obecności Kierownik MGOPS Pani Jolanty Moszczyńskiej poprosił ją o odczytanie 

informacji. 

Przewodniczący podziękował za przedstawione informacje, następnie otworzył 

dyskusję. 

Chęć zabrania głosu wyraził Wiceprzewodniczący Pan Włodzimierz Pietrusiewicz. 

Wykazał on swoje zadowolenie na temat tego, iż maleje ilość osób korzystających 

z pomocy społecznej. Zapytał również, czy gmina może mieć wpływ na umieszczenie 

osób do DPS gdzie się płaci mniej, gdyż rozbieżność wynosi 2000 zł. Pani Jolanta 

Moszczyńska udzieliła odpowiedzi, że ośrodek stara się wybierać te najtańsze, ale 

w niektórych sytuacjach zależy to od wymaganej opieki przez pacjenta oraz sądów. 

Przewodniczący podziękował za udzieloną odpowiedź, następnie zapytał ile osób 

znajduje się w DPS. Odpowiedzi udzieliła Pani Jolanta Moszczyńska, odpowiedział że 

w DPS znajdują się 22 osoby. 

Przewodniczący podziękował z wyczerpującą odpowiedź. Wobec braku uwag 

przystąpiono do głosowania. 

W dyskusji wzięli udział: 

• Włodzimierz Pietrusiewicz 

• Jolanta Moszczyńska (Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej) 

• Jacek Zaleśny (Przewodniczący Rady Miejskiej w Radoszycach) 

• Jolanta Moszczyńska (Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej) 
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Głosowano w sprawie 

Informacja w zakresie „Oceny zasobów pomocy społecznej” dla Gminy Radoszyce 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Wioletta Bartosińska, Tadeusz Basiak, Teresa Basiak, Maria Bednarek, Wojciech 

Buczkowski, Wojciech Dębski, Grzegorz Jarząb, Leszek Myszkowski, Maciej Nieduziak, 

Włodzimierz Pawłowski, Włodzimierz Pietrusiewicz, Magdalena Staciwa, Halina Szmit, 

Jacek Zaleśny 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Bogusław Wydra 

Przewodniczący stwierdził, że Rada Miejska w Radoszycach jednogłośnie przyjęła 

opinię pozytywną do przedstawionych informacji. 

14. Rozpatrzenie sprawozdania z realizacji Programu współpracy Gminy Radoszyce 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego za 2023 rok 

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu przez Panią Paulinę Pakułę. 

Po odczytaniu sprawozdania przez Panią Paulinę Pakułę, Przewodniczący otworzył 

dyskusję. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania.  
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W dyskusji wzięli udział: 

• Jacek Zaleśny (Przewodniczący Rady Miejskiej w Radoszycach) 

• Paulina  Pakuła (Kierownik Referatu Promocji i Spraw Społecznych) 

• Jacek Zaleśny (Przewodniczący Rady Miejskiej w Radoszycach) 

Głosowano w sprawie 

Rozpatrzenie sprawozdania z realizacji Programu współpracy Gminy Radoszyce 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego za 2023 rok 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Wioletta Bartosińska, Tadeusz Basiak, Teresa Basiak, Maria Bednarek, Wojciech 

Buczkowski, Wojciech Dębski, Grzegorz Jarząb, Leszek Myszkowski, Maciej Nieduziak, 

Włodzimierz Pawłowski, Włodzimierz Pietrusiewicz, Magdalena Staciwa, Halina Szmit, 

Jacek Zaleśny 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Bogusław Wydra 

Przewodniczący stwierdził, że Rada Miejska w Radoszycach jednogłośnie 14 głosami za 

przyjęła opinie pozytywną do przedstawionych informacji oraz przyjęła sprawozdanie. 
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15. Przedstawienie raportu o stanie Gminy Radoszyce za 2023 rok 

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu przez Burmistrza Pana Michała Pękalę. 

Poprosił również aby swoją wypowiedź skrócił, gdyż debata nad raportem odbędzie się 

na sesji absolutoryjnej. 

Burmistrz Pan Michał Pękala przedstawił raport o stanie Gminy Radoszyce za 2023 rok. 

Raport stanowi część niniejszego protokołu. 

Przewodniczący podziękował za przedstawione informacje, następnie otworzył 

dyskusję. 

Radna Pani Maria Bednarek zadała pytanie dotyczące kanalizacji. Odpowiedzi udzielił 

Burmistrz. 

Radna Pani Maria Bednarek wyraziła chęć wzięcia udziału w dyskusji. Przewodniczący 

poprosił ją aby tą chęć zgłosiła w eSesji. Radna zwróciła się z pytaniem, czy jest 

możliwość wybudowania szaletu obok kościoła w Radoszycach. Odpowiedzi udzielił 

Burmistrz iż nie można wprowadzać zmian w projekcie. Dodał również, że jest to 

możliwe do zrealizowania w przyszłości. 

Wobec braku uwag Przewodniczący stwierdził, że Rada Miejska w Radoszycach raport 

przyjęła do aprobującej wiadomości. 

W dyskusji wzięli udział: 

• Michał Pękala (Burmistrz Miasta i Gminy Radoszyce) 

• Jacek Zaleśny (Przewodniczący Rady Miejskiej w Radoszycach) 

• Maria Bednarek 

• Michał Pękala (Burmistrz Miasta i Gminy Radoszyce) 

• Jacek Zaleśny (Przewodniczący Rady Miejskiej w Radoszycach) 

• Maria Bednarek 

• Michał Pękala (Burmistrz Miasta i Gminy Radoszyce) 
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• Jacek Zaleśny (Przewodniczący Rady Miejskiej w Radoszycach) 

 

16. Zamknięcie obrad sesji Rady Miejskiej w Radoszycach 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący zamknął posiedzenie Rady 

Miejskiej w Radoszycach dziękując wszystkim za udział. 

 

 

Przygotował: 

 

 

 

___________________ 

Mateusz Śliz 

 

 

Przewodniczący 

Rada Miejska w Radoszycach 

 

 

___________________ 

Jacek Zaleśny 

 


